

CERTIFICATE

EN 9100:2018

Technically equivalent to / *Techniquement équivalent à*
AS 9100D & JIS Q 9100:2016

Based on and including / *Basé sur et incluant*

ISO 9001:2015

DEKRA Certification SAS hereby certifies that the company
DEKRA Certification SAS certifie par la présente que l'entreprise



BAC BOBINAGE

Scope of certification:

Activité(s) certifiée(s)

Manufacture of electrical wound components and mechanical assembly of electrical equipment for all sectors of activity (Aerospace, Military, Railway, Nuclear, Medical)

Fabrication de composants électriques bobinés et assemblage mécanique d'éléments électriques pour tous les secteurs (Aéronautique, Militaire, Ferroviaire, Nucléaire, Médical)

Certification scheme: Single Site

Type de certification

Certified location: 2 rue du Fief La Couture – 16130 GENTE – FRANCE

Site certifié

has established and maintains a quality management system according to standards above mentioned. Assessment has been performed in accordance with the requirements of EN 9104-001:2013 and documented in the file n° 22-02-0177

a mis en place et maintient un système de management de la qualité conforme aux normes ci-dessus référencées. L'évaluation a été réalisée conformément à la norme EN 9104-001:2013 et documentée dans le dossier n° 22-02-0177.

This certificate is valid from 23/04/2023 to 22/04/2026

Ce certificat est valable du

jusqu'au

Certificate registration no 23-04-115

Numéro du certificat

Date of first certification: 23/04/2014

Date de certification initiale :

Yvan MAINGUY
Directeur Général

Le Plessis-Robinson, 14/04/2023



The above accreditation is issued under the Industry-Controlled Other Party (ICOP) certification scheme.
L'accréditation ci-dessus est délivrée dans le cadre du schéma de certification ICOP (Industry-Controlled Other Party).

Lack of fulfilment on conditions as set out in the Certification Agreement may render this certificate invalid
The electronic certificate available on Online Aerospace Supplier Information System database attests in real time that the company is certified.

CERTIFICAT

ISO 9001:2015

DEKRA Certification SAS certifie que



BAC BOBINAGE – BAC BRETAGNE

Activité(s) certifiée(s):

Fabrication de composants électriques bobinés et assemblage mécanique d'éléments électriques pour tous les secteurs (Aéronautique, Militaire, Ferroviaire, Nucléaire, Médical)

Sites certifiés:

**2 rue du Fief de la Couture - 16130 GENTE - France
ZA PEN AR MENEZ - 29280 LOCMARIA PLOUZANE - France**

a mis en place et maintient un système de management de la qualité conforme à la norme ci-dessus référencée. La preuve de conformité a été démontrée dans le rapport d'audit de certification n° 22-02-0177

Ce certificat est valable du 23/04/2023 jusqu'au 22/04/2026

Numéro du certificat 23-05-149

Date audit re-/certification 19/01/2023

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Yvan Mainguy', is written over a white rectangular area.

Yvan MAINGUY
Directeur Général
Le Plessis-Robinson, 14/04/2023



Le non-respect des clauses contractuelles peut rendre ce certificat invalide